

PRESIDENT'S MESSAGE

Better late, than never...

We're a little late with our Summer issue, but here it is. Its chief purpose at this time is to inform you of our plans for the Annual General Meeting to be held in Fredericton, New Brunswick, November 16 - 18.

We're pleased to be able to announce that Neil Rosenberg will be present to dialogue with us about the Folklore Studies Association of Canada. Some interesting workshops on Folk Music in the schools are also planned.

You'll find tentative itinerary and accommodation information elsewhere in this issue.

We've had a considerable amount of correspondence since the Spring issue of the Newsletter and I hope to include most of it in the Fall Newsletter which will be issued following the Annual General Meeting.

Keep your letters coming. I hope to see as many of you as possible at the meeting in Fredericton.

MESSAGE DU PRESIDENT

Mieux vaut tard que jamais...

Nous sommes un peu en retard pour notre publication de l'été, mais la voici maintenant. Son but principal en ce moment est de vous informer de nos prévisions pour la réunion générale annuelle qui se tiendra à Frédéricton, Nouveau-Brunswick, du 16 au 18 novembre.

Nous sommes heureux de vous annoncer que Neil Rosenberg sera présent pour dialoguer avec nous sur ce qui a trait à l'Association des Etudes de Folklore du Canada. Des ateliers intéressants sur la Musique Folklorique dans les Ecoles sont aussi prévus.

Vous trouverez dans les pages de cette publication un projet d'itinéraire et des informations concernant le logement.

Nous avons reçu un courrier abondant après la parution du Bulletin du printemps; j'espère l'inclure en sa plus grande partie dans le Bulletin de l'automne lequel paraîtra après la réunion générale annuelle.

Veuillez continuer vos envois de lettres. J'espère vous voir aussi nombreux que possible à la réunion de Frédéricton.